
Pred skupščino Save Re
Dokapitalizacija Zanimanje investitorjev,

zagotavljajo v družbi, se ni skopnelo
Ljubljana - Pred jutrišnjo
skupščino Pozavarovalnice
Sava, na kateri bodo odločali
o 55-milijonski dokapitalizaci-
ji, presenečenj ni videti. Uprava
bo zagovarjala ceno sedem do
devet evrov za delnico.
Silva Čeh
Delničar Blaž Vodopivec je sicer
v nasprotnem predlogu predla-
gal, naj se delnica prodaja po en-
krat višji ceni, in sicer od 13,50
do 14,50 evra na delnico, vendar
je uprava Pozavarovalnice Sava
(Save Re), ki jo vodi Zvonko Iva-
nušič, prepričana, da je nižja
cena - od sedem do devet evrov- primernejša. Zanjo se je uprava
odločila, ker izhaja iz povprečja
tržne cene, ki jo je delnica lani
dosegala na borzi in se je gibala
od 4,50 do 7,40 evra.

Tudi uprava si želi višjo ceno,
a ostaja realna, če namreč želi
uspešno izpeljati 55-milijonsko
dokapitalizacijo. Prepričana je, da
zaradi pričakovanj trga, vredno-
tenj zavarovalnic, diskontov in
manjše likvidnosti delnic javne

prodaje ne bo mogoče izpeljati po
višji ceni. Nasprotno, vztrajanje
pri višji ceni bi pozavarovalnici
onemogočilo, da zbere kapital, ki
ga potrebuje za prevzem 51 od-
stotkov Zavarovalnice Maribor.
So investitorji še vedno
zainteresirani?
Ali je zanimanje potencialnih
investitorjev, tako domačih ka-
kor tujih, za sodelovanje pri
dokapitalizaciji Save Re še tako
zelo prisotno, kakor so bili v
pozavarovalnici optimistični še
decembra? Pri Savi Re ta interes
potrjujejo. Sava Re: »Na podlagi
kontaktov z delničarji lahko re-
čemo, da obstaja kar nekaj inte-
resa za dokapitalizacijo tudi pri
obstoječih delničarjih, prav tako
so tuji potencialni investitorji,
s katerimi smo bili v stiku že od
začetka postopka prodaje Zava-
rovalnice Maribor, potrdili svoj
interes za sodelovanje, nadaljnje
resne razgovore z njimi pa bomo
nadaljevali po petkovi skupščini,
ki je pomemben mejnik v proce-
su dokapitalizacije. Obseg izraže-
nih načelnih interesov kaže na

zadostno zanimanje za uspešno
izvedbo dokapitalizacije. Bolj
konkretno o resnih namerah pa
v tem trenutku še ne moremo go-
voriti, ker skupščinski sklep še ni
sprejet.«

Tudi Rajko Stankovič, pred-
sednik društva MDS, meni, da
bo dokapitalizacijska skupščina
Save Re uspela, saj po njegovem
gre, v primerjavi z mnogimi dru-
gimi dokapitalizacijami, za jasno
izražen namen, zakaj bo zbra-
ni kapital porabljen - za nakup
deleža v Zavarovalnici Maribor
(ZM). Stankovič pravi, da bi, če
že, pomisleke lahko imeli pred-
vsem tisti delničarji, ki so sami v
težavah. Sicer pa bo Rajkovič na
skupščini med drugim vprašal,
kakšna bo dividendna politika
Save Re v prihodnje, koliko časa
bo v Zavarovalnici Maribor ostala
Slovenska odškodninska družba.

Po predvidenem časovnem na-
črtu bo Sava Re prospekt za doka-
pitalizacijo- objavila aprila, maja
bi stekel najprej prvi in potem še
drugi krog dokapitalizacije.
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Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


